
 

Milé Lionky a milí Lioni, 

 

Úspech. To je slovo, ktorým by sme mohli zhodnotiť končiaci sa Lionský rok. Rok, ktorý 

bol v znamení rastu a inovácii. Tak sa na to spolu pozrime.  

 

Predovšetkým sa všetci musíme pochváliť a potešiť, že naše rady narástli. 

Z počiatočných 611 členov na 714, čo predstavuje prírastok 103 členov, alebo inak 

fantastických 16,8%. Veľkú radosť nám robí nový klub LC Žilina Ladies, ktorý medzi 

nami vítam a Lionkám prajem radosť a úspech v ich klubovom živote. Zmocnenec pre 

GMT, PDG Vojto Trapl intenzívne pracuje na vzniku nového klubu v Brne, ktorý bude 

pracovať pod názvom Brno Veveří. Nestratili sme ani jeden klub. Rástli nielen kluby, 

ale aj nadšenie pre prácu. Mnohé kluby sa znovu nadýchli a prekvapili s novými 

projektami. Úžasne sa zlepšila komunikácia tak v rámci klubov, ako aj medzi nimi. Všetky 

kluby dištriktu sú v LCI evidované „in good standig“, LCI neeviduje voči nášmu 

dištriktu žiadne pohľadávky. 

 

K oživeniu dištriktu určite prispela kvalitná práca kabinetu guvernéra. Lionský rok sme 

začali s predstihom už „nultým kabinetom“ pred letom 2023. Kabinet sa riadne stretol 4 

krát. Zasadnutia kabinetu boli otvorené tak pre členov výborov, ako aj pre lionov, ktorí 

mali možnosť pripojiť sa na zasadnutia kabinetu on-line. Nič sa nedialo za zatvorenými 

dverami. Zrealizovali sme dve celodištriktné stretnutia funkcionárov klubov, na jeseň 

v Piešťanoch a na jar v Prahe. Navštívili sme všetky kluby, organizovali sme 

videokonferencie po zónach, komunikoval som s každým prezidentom. Naplno pracoval 

GAT tím, vynikajúci výkon podávali zónoví chairmani. Mnohí zmocnenci uchopili svoju 

činnosť na profesionálnej úrovni a vytvorili si funkčné výbory. Výborne pracoval Výbor 

pre Vission SR pod vedením PDG Milana Ondruša, Výbor pre IT pod vedením Honzu 

Haura a tradične Výbor pre Konštitúcie a stanovy pod vedením PDG Emílie Štepánkovej. 

Osobitné poďakovanie za rozvoj členskej základne patrí GMT tímu pod vedením PDG 

Vojtu Trapla. Z nástrojov na zvyšovanie členskej základne sa najviac uplatnilo Rodinné 

členstvo a Podajme ruku, pomenej Domino, Reciprocita si zrejme ešte počká. Do života 

sme uviedli nový dištriktný web, ktorý by mal byť prehľadnejší a lepšie zobraziteľný na 

mobilných telefónoch. Oživili sme náš lionský časopis, ktorý sme vydali v elektronickej 

forme. Na konventne sme dotiahli zmenu základných dokumentov dištriktu. Boli 

odstránené aj posledné plánované či opomenuté nedokonalosti. S finančnými 

prostriedkami sme hospodárili zodpovedne, zanechávame prebytok a rezerv sme sa 

nedotkli. Učili sme sa pracovať v rámci novej organizačnej štruktúry, v ktorej 

viceguvernéri sú zároveň štatutárnymi zástupcami, jeden českého spolku a druhý 

slovenského občianskeho združenia a zároveň sú aj regionálnymi zmocnencami, jeden 

v ČR a druhý v SR a sú v rámci svojej krajiny „malými guvernérmi“. Revitalizovali sme 

prácu so SONSom, ktorý na základe našich požiadaviek zmenil ku nám prístup a ukončili 

(možno len na určitý čas) spoluprácu s Úniou nevidiacich, nakoľko rokovania na 

najvyššej úrovni neviedli z ich strany k naplneniu našich očakávaní. Z grantu LCIF sme 

úspešne pomohli zrevitalizovať dve škôlky a komunitné centrum na východnom 

Slovensku, ktoré boli poškodené zemetrasením v septembri 2023. Na ostatom kabinete 

sme prijali novú edičnú smernicu, ktorá odstraňuje informačný monopol a zabezpečuje 

prístup k webu nielen guvernérovi, ale v rámci ich „pracovnej náplne“ aj zmocnencom, 

regionálnym a zónovým chairmanom a Rade pastguvernérov. 
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Ostatnou novinkou je znovuetablovanie Rady pastguvernérov, a jej vybavenie 

novými kompetenciami. Členmi kabinetu by v zdravom dištrikte mali byť 

predovšetkým nový Lioni a Lionky prinášajúci nové pohľady a nové prístupy. 

Pastguvernéri by mali pracovať v rámci Rady pastguvernérov a byť v zložitých 

situáciách oporou nielen pre guvernéra a jeho kabinet, ale aj pre funkcionárov klubov. 

Rada by mala byť morálnym arbitrom pre riešenie prípadných sporov. 

 

Aktívni sme boli aj na medzinárodnej úrovni. Sme dištrikt v srdci Európy, 

Československo malo vždy vo svete rešpekt a my – tak slovenskí ako aj českí lioni – 

sa k tejto tradícii hrdo hlásime. Guvernérom maďarského dištriktu sme boli pozvaní 

na Governer´s Ball v Budapešti, čo sme využili nielen na stretnutia s guvernérmi 

okolitých krajín, ale rokovali sme s p. medzinárodnou prezidentkou Dr. Patty Hill, 

ktorej sme sa predstavili ako rastúci dištrikt s potenciálom. Tradične sme sa zúčastnili 

Europa Fóra a Jumelage s bavorskými dištriktmi. V počte 23 sme sa zúčastnili 

medzinárodného konventu v austrálskom Melbourne. Obnovili sme komunikáciu 

s Lionmi v Keni. Nemocnica v Keni opäť nesie pôvodný názov Cyril and Metodius 

Hospital a znak nášho dištriktu. Snažili sme sa , aby účasť na týchto podujatiach 

nebola len reprezentačná, ale aby sme niečo konkrétne vždy pre dištrikt doniesli.  

 

Ešte raz si dovoľujem poďakovať Lionom z Brezna za fantasticky pripravený konvent, 

piešťanským a pražským lionom za pomoc pri príprave stretnutí funkcionárov klubov, 

a lionom zo Žiliny a Opavy za pomoc pri príprave zasadnutí kabinetu guvernéra.  

 

Ospravedlňujem sa, že pre nedostatok priestoru nespomeniem všetky naše spoločné 

úspechy a víťazstvá. Môžem však s istotou konštatovať, že dištrikt jeho novému 

vedeniu odovzdávam v zdravom stave. Novému vedeniu prajem veľa úspechov 

a držím palce, aby na konci roka bol jeho úspech väčší ako ten náš, aby viedlo dištrikt 

k jednote a spájalo v priateľstve naplňujúc naše humanitárne ciele. 

 

Moje úprimné poďakovanie patrí aj mojej manželke Rút, ktorá mi bola svojim 

aktívnym prístupom a pomocou po celý rok viac než excelentnou Plus One.  

 

Milé Lionky a Lioni. Bolo mi cťou Vám tento rok slúžiť. Sme spoločenstvo úžasných 

ľudí, ktoré je krásne rozmanitosťou osobností, názorov a prístupov. Spoločenstvo 

klubov tak rozdielnych vo svojej činnosti, avšak tak zjednotených v tom hlavnom – 

v snahe vytvárať zdravé prostredie pre sebarealizáciu, osobnostný rozvoj, priateľstvo 

a prácu v humanitárnych projektoch pre komunity v ktorých žijeme. Svoj guvernérsky 

rok končím unavený ale šťastný, pretože som mal možnosť pre Vás tvoriť, lepšie Vás 

spoznávať, ale aj učiť sa od Vás. 

 

Odchádzam ako guvernér, avšak ostávam ako Lion a Váš priateľ. Kedykoľvek budete 

potrebovať moju pomoc s dôverou sa na mňa obráťte. 

 

V Nitre, dňa 30.06.2024 

 

S lionským pozdravom  

 

„We serve“ 

 

Jaroslav Dobiš v.r. 

Distrikt governor D122 
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